
 
 
 
 
 
Fråga till socialnämndens ordförande angående biståndsbedömning 
 
Det har kommit till vår kännedom att det i flera fall förekommit att biståndshandläggare 
ringer till brukare (även dementa) och frågar om man klarar sig utan nuvarande insatser 
för att sedan dra in dessa insatser. Det har även förekommit att insatser dragits in utan 
att biståndshandläggare har varit i kontakt med brukaren.  
 
 
 
 
Med hänvisning till ovanstående önskar vi svar på följande frågor: 
 
Hur kommuniceras förändringar gällande bistånd?  
 
Görs regelbunden behovsprövning?  
 
Hur ser rutinen ut gällande behovsprövning? 
 
 
 
 
 
 
 
 
Annika Finnström (V) 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 


